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írásbeli kérdés

Kövér László Ér
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök úr!

„Mikorra várható a Tisza szikrai holtágának a jövőjéről készült elképzelések
egyeztetése, és a holtág jövőjének a rendezése?” címmel az egyes házszabályi
rendelkezésekröl szóló 10/2014 . (II .24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján kérdés t
kívánok benyújtani a szakterületileg illetékes dr .Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz .
A kérdésre a választ	 írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úri

Méltatlanok s körülmények a Tisza lakiteleki – szikrai – holtágában, és anna k

partvonalán. A terület rendezését és fejlesztését tulajdonjogi problémák is nehezítik .

Tisztázatlan körülmények között magántulajdonba került a szikrai holtág egy része – holot t

törvényeink 1990 el őtt is tilalmazták, és azóta is folyamatosan tilalmazzák a folyók, vag y

nagyobb tavak medrének és parti sávjának az állami tulajdonból történő kivonását, A

tulajdonosok eltérő elképzelései miatt ma megoldatlan a holtág fejlesztése, és hathatós állam i

odafigyelés nélkül tartóssá válhat a mai, cselekv ő-képtelenséget okozó patthelyzet .

Várható-e előrelépés a szikrai holtág jövőjének a rendezése ügyében?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2016 . május 9 .

Tisztelettel :

Lezsák Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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